
Kjære medlemmer og andre hytteeiere på Kvamskogen. 

 

Styret ønsker bedre kontakt med dere og tilbakemelding om hva dere ønsker for videre utvikling av 

Kvamskogen. Vi har laget et utkast til Strategi- og handlingsplan for de neste 3 år og vil i den 

sammenheng be om tilbakemelding fra hyttefolk på Kvamskogen. Meld tilbake via vår Facebook-side, 

eller til Eva Grimstad, sms 90588889, e-post:eva-grim@online.no om hva dere ønsker å ha med i 

planen. 

 

Vi inviterer til et åpent medlemsmøte/folkemøte, fredag 12.10.18 kl. 19.00 i Furedalen Alpin (i 

høstferien), hvor vi gjennomgår planen og ellers informerer om vårt arbeid. Vi inviterer også våre 

medlemmer og andre hyttefolk til å benytte hjemmesiden og FB-siden til Kvamskogen Vel for å 

informere om smått og stort av det som skjer. Vi setter pris på at dere sender bilder fra hyggelige 

opplevelser på Kvamskogen. 

 

Som dere kanskje vet, er Kvamskogen Vel høringsinstans til offentlige myndigheter for hytteeiere på 

Kvamskogen. Vi legger ut våre høringer på hjemmesiden. 

 

Styret har vedtatt å bidra til små jobber knyttet til forbedring av stier m.m. Vi trenger hjelpere i denne 

sammenheng. Det kan gjelde tilrettlegging for badeplass, en liten bro, rydding/grusing av sti osv. Ta 

kontakt med Harald Thomsen om du ønsker å delta i dette arbeidet, E-post: 

harald.thomsen@thomsen.no. 

 

Kvamskogen Vel ønsker flere medlemmer. Dersom alle som i dag er medlem, ca. 620, verver ett nytt 

medlem i 2018-19, blir foreningen styrket på alle måter når det gjelder å få gjennomslag for våre 

planer. Vi jobber med en ordning for vervepremier, mer info på møtet. 

 

Vi håper mange har anledning til å komme på det åpne medlemsmøtet i høstferien, fredag 12.10.18 

kl.19.00. 

 

Hilsen styret i Kvamskogen Vel 

 

Eva Grimstad 

Styreleder 

 


